
Referat Bestyrelsesmøde i Katrinehavens Venner  
den 12. juni 2023 

 
Tid:  kl. 1730-1930 
 
Sted:  Katrinehavens mødelokale 
 
Deltagere:  Jonna Bach Christensen 
 Lisbeth Hesselberg 
 Anni Vogntoft 

Lotte Hjort Thomsen  
Ajanthan Manohararajah (Ajan) 
Therese Vogntoft 
Lissy Johansen 
Henrik Andersen  
 
 

Afbud:  Michelle Bach Christensen  
 
 
Referent: Lotte Hjort Thomsen 
 
Pkt. 1 1.Kage til sommerfesten 
 • Der er fundet en sponsor til eftermiddagskagen til sommerfesten. 

o Efter en diskussion om forudsætningerne mht udstyr blev der givet ok til 
sponsoratet. 

o Der kommer ca. 4 forskellige bradepandekager. 
o Therese laver skilte til kagerne 

Pkt. 2 Invitation til sommerfesten 
 • Invitationen til sommerfesten blev gennemgået. 

o Efter lidt diskussion blev der enighed om ordlyden. 
o Dagens program blev ligeledes gennemgået og på baggrund af 

erfaringerne fra sidste år blev programmet tilrettet. 
• Ole Brandstrup kunne desværre ikke spille til festen alligevel, så Svend Eeg er 

blevet hyret, men efter samme koncept som sidste år med Ole Brandstrup. 
Svend Eeg kan dog kun blive indtil kl 1230 

• Invitationen ønskes ophængt på begge indgangsdøre til klyngerne. Både 
indgangen fra glasgangen samt indgangsdøren fra brandvejens siden. 

o Efterskrift pr. 20/6: invitationen og tilmeldingslister er afleveret i 
klyngerne og information om sommerfesten er ophængt ved alle 
indgange til klyngerne. Invitationen til og informationen om 
sommerfesten er ligeledes ophængt i glaspartierne ved 
hovedindgangene. 

Pkt. 3 Sommerfestens opgaver 
 • Opgaverne til sommerfesten blev gennemgået og uddelegeret. 

o De allersidste opgaver vil blive planlagt ved næste møde. 
• Der er stadigvæk udfordringer mht udsendelse af informationer til 

Katrinehavens medlemmer. Anni forestår udsendelse af invitationen. 
• Lisbeth: det er stadigvæk ikke lykkedes at skaffe midler til musikken. Det 

drejer sig samlet om et beløb på kr. 10.500,- 
o Katrinehavens Venners ansøgning af §18 midler blev afvist da 

Katrinehavens venner er blevet tilgodeset i første runde af 2023. 
o Ansøgning ved Brøndums Legat er blevet afvist 



o Der afventes svar fra Jubilæumsfonden af 12. august 1973. 
• Bestyrelsen plus hjælpere mødes ons den 30/8 kl. 1600 hvor de sidste 

praktiske opgaver vedrørende opstilling til festen vil blive udført. 
o Jonna og Lissy pynter bordene fredag den 1/9. 

Pkt. 4 Evt 
 • Ingen indlæg til punktet 
Pkt. 5 Næste møde 
 • Mandag den 14/8 kl. 1730-1930 
  

 
 

Lotte Hjort Thomsen 
(referent) 

 


